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No és el més fort, el qui venç. L'estil de l'Esperit és un altre.Parlant d'esperits, un dia que Jesús guaria les vides de la gent amb
qui es trobava, l'acusaven de tenir un esperit dolent més fort que el dels altres, i que per això els podia expulsar (Mc 3, 20-30).
Ell els replicà amb claredat: qui assalti una casa d'algú que és fort no podrà robar res, només la pot espoliar si lliga el qui és més
fort. L'esperit que ve de Déu no venç per la quantitat de força, té altres maneres de "desarmar". No et preocupis per la teva
fortalesa o debilitat: preocupa't perquè el seu Esperit sigui el qui ho governa tot.
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